
VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 1(35) 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Tisdag 4 oktober 2022, kl. 08.00-10.40 
Digitalt sammanträde, Microsoft teams med ljud och bild i realtid.  

Beslutande Annika Andersson (C), ordförande      ej § 189 
Joakim Risberg (C) 
Lennart Fjellman (KD) 
Lillemor Jonsson (S) 
Mikael Österberg (S)  ej § 199 

Övriga deltagande Ulrika Österström, sekreterare 
Karl-Johan Ottosson, kommunchef 

Utses att justera Lennart Fjellman (KD) 

Underskrift Sekreterare Ulrika Österström §§ 185-202  
Ordförande Annika Andersson    §§ 185-188,190-202 
Ordförande Mikael Österberg      §   189
Justerande  Lennart Fjellman 

Se digitala underskrifter på sista sidan.  

____________________________________________________________________________ 

BEVIS OM ANSLAG

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag 2022-10-04 

Anslaget uppsatt  2022-10-  

Datum då anslaget tas ned  2022-   

Förvaringsplats av protokollet Kommunkansliet, Vilhelmina kommun  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 2 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Innehållsförteckning 

§ 185 Upprop och val av justerare 
§ 186 Fastställande av dagordning 
§ 187 Information av kommunchefen 
§ 188 Ekonomisk redovisning 
§ 189 Kommande investeringsbehov samt investeringstakt 
§ 190 Riktlinjer arrendeavgifter 
§ 191 Markförvärv och förtätning inom Klimpfjäll 3:1 
§ 192 Hastighetsbegränsning vid flygplatsen 
§ 193 Renhållningstaxa 2023 
§ 194 Besparingar inom kommunstyrelsens verksamheter 
§ 195 Medborgarförslag rörande förvaltning och avverkning av vår kommunala skog 
§ 196 Medborgarförslag gällande föreningslokal i Malgovik 
§ 197  Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och friluftsliv – bevara 

torpmiljön 
§ 198  Remiss Arlanda flygplats – en plan för framtiden (Ds 2022:11) 
§ 199  Skrivelse från VIK Bowling 
§ 200  Delårsrapport Kommunalförbundet Lystkom per 2022-06-30 
§ 201  Lönekartläggning 2022 
§ 202  Arbetskrafts- och kompetensförsörjning 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 185 
Upprop och val av justerare 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Upprop genomfördes. Närvaro enligt närvarolistan.  

Lennart Fjellman valdes att justera dagens protokoll.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 4 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 186 Dnr22/Ks27 940 
Fastställande av dagordning 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Ärenden enligt tidigare utsänd föredragningslista.  

Annika Andersson föreslår att följande ärende läggs till 
föredragningslistan:  
Arbetskrafts- och kompetensförsörjning. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att fastställa dagordningen enligt tidigare utsänd föredragningslista med 
ovan angivna justering.   
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 5 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 187 Dnr22/Ks24 940 
Information av kommunchefen 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Kommunchefen lämnar information om:  
 Budget 2023 
 Personalärenden 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera informationen.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 6 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kommunchefen 
Ekonomi 

Au § 188 Dnr22/Ks23 940 
Ekonomisk redovisning

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Kommunchef Karl-Johan Ottosson lämnar ett preliminärt ufall per sista 
september 2022 för kommunstyrelsen: 
 Intäkter ligger något högre än det linjära riktmärket då en del större 

intäkter inte periodiserats utan ligger med hela årsbeloppet.  
I jämförelse med förra årets periodutfall så ligger årets bra till 
jämförelsevis med årsbudget och prognos.  

 Personalkostnader ligger i nivå med föregående års periodutfall och 
bra i jämförelse med årets budget och prognos.  

 Övriga kostnader inget anmärkningsvärt.  
 Det preliminära netto utfallet för september uppgår till 70% av budget, 

linjärt riktvärde är 75%.  

Mot bakgrund av nu rådande omvärldshändelser som drivit 
inflationshöjning, räntehöjningar, ökad avsättning till pensioner, ökad 
avsättning till sociala avgifter, ökade kostnader för drivmedel och övriga 
media så bedöms nu beslutad budget för 2023 som svag. 

Kommuner och regioner får 2022-10-20 ny skatteprognos för 2023. 
En pensionskostnadsberäkning från KPA, som kommer att ange hur 
mycket högre pensionsavsättning vi har för 2023 i förhållande till vad vi 
har i budget, har beställts av ekonomichef.  

Utifrån ovan nämnda ingångsvärden så kommer kommunledningsgruppen 
att återuppta arbetet med ramarna för budget 2023 och återkomma till 
kommunstyrelsen med förslag på eventuellt nya ingångsvärden för fortsatt 
arbete med budgetramarna 2023. 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 7 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 188  (forts) Dnr22/Ks23 940 
Ekonomisk redovisning 

Mikael Österberg yrkar att kommunchef påbörjar arbetet att omarbeta 
budget 2023. 

Lillemor Jonsson och Annika Andersson yrkar bifall till Mikael 
Österbergs förslag. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera den ekonomiska redovisningen,  

att uppdra till kommunchefen att påbörja arbetet att omarbeta budget 
2023.
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 8 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 189 
Au § 164 
Ks § 117 
Au § 121  
Au § 99 
Au § 73  Dnr22/Ks96  041 
Kommande investeringsbehov samt investeringstakt  

Ärendebeskrivning 
Au 2022-03-22 
Tekniska enheten inkommer med tjänsteskrivelse gällande framtida 
investeringsbehov i Vilhelmina kommuns fjälldalar.  
Efterfrågan på byggbar mark för att upprätta fritidsboenden, handel, 
service och aktivitetsrelaterade fastigheter är i dagsläget mycket högt. De 
detaljplaner och planarbeten som aktiveras och pågår kommer att kräva 
investeringar i VA-nätet.  

Tekniska enheten föreslår kommunstyrelsen besluta 

att finansiera redan beslutade detaljplaner med externa lån,  
att finansierakommande detaljplaner med externa lån, 
att anpassa investeringstakt efter behov och förmåga, inte tid 
att utse lämplig förvaltare av investeringsbeloppet  
att tillsätta en internutredning. 

ARBETSUTSKOTTETS BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-04-12. 
-- 
Au 2022-04-11 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-05-17. 
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 9 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 189   (forts) 
Au § 164   (forts) 
Ks § 117    (forts)  
Au § 121    (forts) Dnr22/Ks96  041 
Kommande investeringsbehov samt investeringstakt  

Au 2022-05-17 
Från tekniska enheten deltar Sören Hagenvald.  

Arbetsutskottet diskuterar olika alternativ kring frågan om kommande 
investeringsbehov och investeringstakt.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att ärendet återupptas vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-05-31. 
-- 
Ks 2022-05-31 
Under överläggning i ärendet deltar teknisk chef Sören Hagenvald.  

Yttrande avges av Joakim Risberg, Lennart Fjellman, Monica Nilsson och 
Mikael Österberg.  

Annika Andersson yrkar på att ärendet bereds vidare och återupptas vid 
arbetsutskottets sammanträde 2022-08-23.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att ärendet återupptas vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-08-23.  
-- 
Au 2022-08-23 
Till dagens sammanträde har kompletterande information överlämnats i 
ärendet.  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 10 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 189  (forts) 
Au § 164  (forts) Dnr22/Ks96  041 
Kommande investeringsbehov samt investeringstakt  

Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av detta 
ärende.   

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-10-04.  
-- 

Au 2022-10-04 
Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av detta 
ärende.   

Kompletterande information överlämnas av tekniska enheten.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-11-29.  
--  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 190 
Ks § 204 
Au § 220  Dnr20/Ks322  261  
Riktlinjer arrendeavgifter

Ärendebeskrivning 
Au 2020-11-10 
Kommunens modell för prissättning av utarrendering av mark behöver ses 
över. Den modell som är idag är utformad så att priset ökar över tid tack 
vare index men ingångsvärdet är inte indexreglerat.  

Tekniska enhetens förslag till kommunstyrelsen  
att uppdatera gällande riktlinjer för markarrenden samt indexuppräkna 
både ingångs-värde samt årsavgift enligt förslag,  
att avsluta alla markarrenden omgående, eller på avtalad uppsägningstid,  
att erbjuda arrendatorer nytt arrende med de nya förutsättningarna. 

Sören Hagenvald, teknisk chef, deltar under överläggning.  

Annika Andersson yrkar bifall till upprättat förslag.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att uppdatera gällande riktlinjer för markarrenden samt indexuppräkna 
både ingångs-värde samt årsavgift enligt förslag,  

att avsluta alla markarrenden omgående, eller på avtalad uppsägningstid,  

att erbjuda arrendatorer nytt arrende med de nya förutsättningarna. 
-- 
Ks 2020-11-24 
Annika Andersson, Magnus Johansson och Mikael Österberg yrkar bifall 
till arbetsutskottets förslag.  

Tommy Streling yrkar på återremiss för att revidera förslaget till rimliga 
nivåer.  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 12 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 190  (forts) 
Ks § 204  (forts)  Dnr20/Ks322  261  
Riktlinjer arrendeavgifter 

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra 
genom votering.  
Den som bifaller arbetsutskottets förslag röstar ja, den som bifaller 
Tommy Strelings förslag röstar nej.  

Verkställd votering utfaller med 8 ja och 3 nej på sätt till detta protokoll 
fogade närvarolista närmare utvisar.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att uppdatera gällande riktlinjer för markarrenden samt indexuppräkna 
både ingångs-värde samt årsavgift enligt förslag,  

att avsluta alla markarrenden omgående, eller på avtalad uppsägningstid,  

att erbjuda arrendatorer nytt arrende med de nya förutsättningarna. 
-- 

Lennart Fjellman, Monica Nilsson och Tommy Streling reserverar sig till 
förmån för Tommy Strelings förslag.   

-- 
Au 2022-10-04 
Tekniska enheten har tillsammans med Vilhelmina Fastighetsförvaltning 
AB gjort en genomlysning av gällande riktlinjer och konstaterar att 
konsekvensen av riktlinjen får stora orättvisor samt att effekten blir 
orimlig i vissa situationer.  

Ett nytt förslag har upprättats och tekniska enheten föreslår 
kommunstyrelsen att anta de nya riktlinjerna i sin helhet med startdatum 
2023-01-01. 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 190  (forts) 
Ks § 204  (forts)  Dnr20/Ks322  261  
Riktlinjer arrendeavgifter 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att anta de nya riktlinjerna för arrenden av kommunal mark i sin helhet 
med startdatum 2023-01-01. 
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 191  Dnr22/Ks201  253  
Markförvärv och förtätning inom Klimpfjäll 3:1 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
En förfrågan om förvärv av mark har inkommit från HK Fjäll Marcus 
Boije och Peter Ödmark med avsikt för exploatering.  

Exploateringen innebär ny detaljplan samt utredningsarbete och innan 
fortsatt arbete önskar exploatören få vetskap om kommunens inställning 
till projektet samt om förvärv av aktuellt område inom Klimpfjäll 3:1. 
Detaljplanearbete kommer att reglera byggbarheten för området.  

Ett ställningstagande till förtätning av Klimpfjälls by bör fastställas.  

Annika Andersson yrkar följande: att kommunen är positiv till projektet 
och en vidare exploatering av Klimpfjäll.  

Mikael Österberg och Lennart Fjellman yrkar bifall till Annika 
Anderssons förslag.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att Vilhelmina kommun är positiv till projektet och en vidare exploatering 
av Klimpfjäll.  
-- 
Reservation lämnas av Joakim Risberg.  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 192   Dnr22/Ks202  511 
Hastighetsbegränsning vid flygplatsen 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
En skrivelse har inkommit från South Lapland Airport om 
hastighetsbegränsning vid flygplatsen.  
South Lapland Airport upplever en stor trafiksäkerhetsrisk med dagens 
hastighet vid flygplatsen. Vid uppgradering av flygplatsens ban-kod har 
det också införts trafikljus för att stoppa samtlig fordonstrafik vid 
startande och landande flygmaskiner. Idag är hastighetsbegränsningen 90 
km fram till trafikljusen och vidare förbi hela flygplatsområdet, där det 
även är en en och utfart för personal och kundparkeringar. Dessutom pågår 
verksamhet framför allt vintertid med snöröjning inom detta område.  

South Lapland Airport föreslår kommunstyrelsen begära att Trafikverket 
sänker hastigheten till 60 km enligt bifogad kart.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till förslaget från South Lapland Airport.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att begära hos Trafikverket att sänka hastigheten till 60 km enligt förslag.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 193 
Au § 168 
Ks § 137   Dnr22/Ks138  041 
Renhållningstaxa 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Ett förslag till ny renhållningstaxa för 2023 har upprättats.  

Yttrande avges av Mattias Ihrström, Joakim Risberg, Ronny Svarto och 
Mikael Österberg. 

Lennart Fjellman yrkar att renhållningstaxan kompletteras med en 
angivelse för vad kilopriset 2022 för hushållsavfall är/var, alternativt 
faktisk ökning från 2022s nivåer så att läsaren kan se eventuell ökning. 
ATT renhållningstaxan kompletteras med en angivelse för 2022s 
kostnader, alternativt faktisk ökning från 2022s nivåer, för latrin och slam 
var så att läsaren kan se eventuell ökning. 
ATT renhållningstaxan i övrig föreslås bifallas av kommunfullmäktige. 

Monica Nilsson yrkar på återremiss för att justera priser utifrån extra 
höjning avfallstaxa.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att ärendet återupptas vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-08-23.  
-- 
Monica Nilsson reserverar sig till förmån för eget förslag.  
-- 
Au 2022-08-23 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-10-04.  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 193    (forts)  Dnr22/Ks138  041 
Renhållningstaxa 2023 

Au 2022-10-04 
Samhällsbyggnadsavdelningen kan inte lämna förslag till ny taxa då 
viktiga parametrar är okända.  
Upphandling av förbränning av hushållssopor och transporter ligger ute 
och är inte avslutad, därtill är det osäkerheter kring framtida 
skatttejusteringar.  
Just nu visar prognosen ett överskott för kollektivet. Här måste vi 
säkerställa att vi har debiterat ut alla kostnader. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid allmänna utskottets sammanträde 2022-11-15.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kommunchefen 

Au § 194 
Ks § 195  Dnr22/Ks200  940 
Besparingar inom kommunstyrelsens verksamheter 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-09-20 
Delårsrapporten för kommunstyrelsen visar på en prognos för 2022 på ett 
underskott på 893 tkr.  

Lars Eliasson yrkar på att arbetsutskottet bereder ärendet och åtgärder om 
893 tkr.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att utifrån den redovisade delårsrapporten uppdra till kommunstyrelsens 
arbetsutskott den 4 oktober 2022 att bereda åtgärder om 893 tkr.  
-- 
Au 2022-10-04 
Annika Andersson yrkar på att uppdra till kommunchefen att till allmänna 
utskottets sammanträde 2022-11-15  lämna förslag på åtgärder.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att till allmänna utskottets sammanträde 
2022-11-15 lämna förslag på åtgärder.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 195 
Au § 132 
Kfm § 35 Dnr20/Ks119 940 
Medborgarförslag rörande förvaltning och avverkning av vår 
kommunala skog  

Ärendebeskrivning 
Kfm 2020-06-15 
Ett medborgarförslag har lämnats in av Evelina Danielsson m.fl.  
”Kommunfullmäktige i Vilhelmina kommun antog den 2 mars 2020 
Mikael Danielssons motion "Vår kommunala skog" i vilken han föreslår 
att kommunen ska ta fram en policy för förvaltningen av den kommunala 
skogen. I motionen anges att denna policy ska ta avstamp i kommunens 
nya gröna översiktsplan som säger att skogsbruket på kommunägd mark 
ska bedrivas med stor hänsyn till såväl biologiska värden som de 
möjligheter till friluftsliv och rekreation som skogen innebär. Enligt 
motionen ska det tydligt framgå i policyn att hänsyn ska tas till höga 
naturvärden, ekosystemtjänster och den biologiska mångfalden samt att 
vår kommunala skog ska ses ur ett bredare samhällsekonomiskt perspektiv 
där bland annat landskapsbilden och de värden skogen har för 
besöksnäringen beaktas. 

Ett nytt styrdokument ska alltså tas fram som reglerar förvaltningen av den 
kommunala skogen och därmed kan de grunder på vilka förvaltningen 
bedrivs idag väsentligt komma att ändras. Med anledning av detta anser 
undertecknade att det är av stor vikt att det avtal som tecknats med 
förvaltaren revideras så snart policyn finns på plats och att pågående och 
planerade avverkningar av kommunägd skog stoppas till dess att ett nytt 
avtal tecknats. 

Om inte avtalet med förvaltaren revideras när policyn antagits riskerar 
policyn att endast bli en pappersprodukt utan verklig bäring och om inte 
avverkningar stoppas till dess att policyn är på plats och ett nytt avtal 
tecknats riskerar natur- och rekreationsvärden gå förlorade och 
förutsättningarna för bland annat besöksnäringen försämras under tiden 
motionen bereds av kommunstyrelsen. 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 195  (forts) 
Au § 132  (forts)  
Kfm § 35  (forts)   Dnr 20/Ks119 940 
Medborgarförslag rörande förvaltning och avverkning av vår kommunala 
skog  

Undertecknade föreslår alltså följande: 

· Att fullmäktige beslutar att uppdra till kommunstyrelsen att revidera 
avtalet med förvaltaren så snart policyn antagits så att avtalet är i linje med 
policyn. 
· Att fullmäktige beslutar att med omedelbar verkan stoppa pågående 
och planerad avverkning av vår kommunala skog till dess att policyn 
antagits och ett nytt avtal tecknats med förvaltaren. 

Undertecknade önskar också uttrycka sitt stöd till de skrivningar som finns 
i motionen om att förvaltningen av vår kommunala skog bör präglas av en 
hänsyn till den biologiska mångfalden och de många naturvärden som 
finns i skogen och att eventuell avverkning ska göras med skonsamma och 
anpassade metoder för att säkerställa detta. Detta stöd gäller även 
skrivningen om att skogens värde ska ses ur ett bredare 
samhällsekonomiskt perspektiv, bland annat för att möjliggöra 
sysselsättning inom andra näringar än skogsnäringen. Detta är framförallt 
viktigt för besöksnäringen, en näring som sysselsätter många av oss som 
bor och verkar i kommunen. 

Mikael Danielsson yrkar bifall till att överlämna medborgarförslaget till 
kommunstyrelsen för besvarande.   

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för besvarande.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 195 (forts) 
Au § 132 (forts)  Dnr 20/Ks119 940 
Medborgarförslag rörande förvaltning och avverkning av vår kommunala 
skog  

Au 2020-08-25 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att upprätta ett yttrande.  
-- 
Au 2022-10-04 
Ett svar har upprättats av tekniska enheten.  

Annika Andersson yrkar bifall till upprättat svar och att därmed anse 
medborgarförslaget besvarat.  

Joakim Risberg yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att anta upprättat svar som svar på medborgarförslaget,  

att överlämna det till kommunfullmäktige,  

att föreslå kommunfullmäktige besluta att därmed anse 
medborgarförslaget besvarat.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 196 
Au § 153 
Kfm § 37  Dnr22/Ks115  940 
Medborgarförslag gällande föreningslokal i Malgovik 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-05-16 
Isac Mattson, inkommer med ett medborgarförslag:  
”Med anledning av att Malgovik med omgivande byar nu förlorat 
möjligheten till föreningsmöten för bygdens 14 föreningar vill Malgoviks 
Idrotts- och intresseförening avge följande yttrande som stöd till förslaget 
nedan. 

Ansvarig tjänsteman för försäljningen av skolbyggnaderna i Malgovik har 
vid åtskilliga tillfällen både enskilt och offentligt uttryckt sig i termer av " 
Det ordnar sig", "Det kommer att lösa sig", "Det är ingen fara". " Klart att 
byn ska ha en föreningslokal". Yttrandena har avsett bygdens tillgång till 
den nu försålda föreningslokalen i anslutning till sporthallen. Den nya 
ägaren har dock meddelat att han nu stänger samtliga byggnader för möten 
och aktiviteter i Malgovik. 

Med utgångspunkt från dessa uttalanden, som vi betraktar som givna 
löften med politisk förankring, vill vi avge följande medborgarförslag. 

FÖRSLAG 

Vi hemställer att Vilhelmina kommun snarast anvisar en ny lokalt 
placerad föreningslokal som rymmer minst 50 personer. Den bör vara 
lättillgänglig för både äldre och yngre. Ingen utrustning behövs då vi 
räknar med att flytta delar av utrustningen från den tidigare möteslokalen 
i sporthallen. Många års- och medlemsmöten står nu i kö vilket gör att det 
brådskar med en lösning.” 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 196 (forts) 
Au § 153 (forts)  Dnr22/Ks115  940 
Medborgarförslag gällande föreningslokal i Malgovik 

Au 2022-06-14 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  

att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att upprätta svar.  
-- 

Au 2022-10-04 
Ett svar har upprättats av tekniska enheten.  

Annika Andersson yrkar bifall till upprättat svar och att därmed anse 
medborgarförslaget besvarat.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att anta upprättat svar som svar på medborgarförslaget,  

att överlämna det till kommunfullmäktige,  

att föreslå kommunfullmäktige besluta att därmed anse 
medborgarförslaget besvarat.  
-- 

Lennart Fjellman deltar inte i beslutet.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 197 
Au § 173 
Kfm § 57  Dnr22/Ks161  940 
Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och 
friluftsliv – bevara torpmiljön 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 
Gustaf Gustafsson, inkommer med ett medborgarförslag.  
” Efter beslut i kommunstyrelsen den 31/5-22 blev det bestämt att det så 
kallade Trädgårdstorpet, vid strandleden, norr om Vilhelmina, ska rivas. 
Torpet har varit i kommunens ägo i decennier. Trots detta har inte 
kommunen kunnat komma fram till vad det ska användas till. Detta är för 
mig ett tecken på en allmänrådande brist på initiativförmåga hos 
kommunledningen. Under denna tid har torpet hunnit förfalla en del, på 
grund av bristande skötsel och underhåll. Att torpet nu planeras att rivas är 
något som för mig är obegripligt, då planen för vad som ska ske med 
fastigheten verkar obefintlig, förutom att en detaljplan ska upprättas för 
området. Att kommunstyrelsen dessutom beslutar att tillfoga kommunen 
kostnader på ca 650tkr för år 2023 genom rivning och upprättande av 
detaljplan är en ekvation som jag inte förstår, då pengar för exempelvis 
röjning och underhåll av befintliga promenadstråk och grillplatser tycks 
tryta. 

Trädgårdstorpet är, vill jag mena, unikt för kommunen, med tanke på sitt 
läge och att liknande torpmiljöer redan utraderats eller förvanskats i hög 
grad. Att kommunen inte genomfört en kulturhistorisk värdering av 
fastigheten innan beslut om rivning tagits kan strida mot Miljöbalken 2 
kap 3§, som säger att: 
“Alla som bedriver eller avser att bedriva en verksamhet eller vidta en 
åtgärd skall utföra de skyddsåtgärder, iaktta de begränsningar och vidta 
de försiktighetsmått i övrigt som behövs för att förebygga, hindra eller 
motverka att verksamheten eller åtgärden medför skada eller 
olägenhet för människors hälsa eller miljön. [ ] 
Dessa försiktighetsmått skall vidtas så snart det finns skäl att anta att en 
verksamhet eller åtgärd kan medföra skada eller olägenhet för människors 
hälsa eller miljön.” 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 197     (forts) 
Au § 173     (forts) 
Kfm § 57 (forts)  Dnr22/Ks161  940 
Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och 
friluftsliv – bevara torpmiljön 

På boverkets webbplats finns en förklaring som säger att begreppet 
“miljön” även innefattar kulturmiljön. Eftersom det finns skäl att tro att 
kulturmiljövärden skulle gå förlorade vid en rivning behöver en 
kulturhistorisk värdering utföras innan åtgärder kan vidtas. 

Torpet har en enorm potential att gynna både förenings- och friluftsliv i 
Vilhelmina kommun. Detta kan ske genom att torpet behålls intakt, med 
alla sina byggnader, för att bilda ett slags hembygdsområde. Något som i 
dagsläget inte finns i Vilhelmina. Upprustning och underhåll kan överlåtas 
på till exempel en hembygdsförening, med intresse att bevara miljön för 
framtiden. Detta skulle för kommunen vara ett kostnadseffektivt sätt, även 
om kommunen skulle behöva stå för en del av kostnaderna förenade med 
upprustning. Dessa kostnader skulle dock kunna fördelas på flera år, i den 
takt upprustningen sker. 

Torpmiljön skulle vara en väl anpassad plats för anordnande av kurser 
kopplade till kulturhanverk såsom lieslåtter, kolning, byggnadsvård och 
gärdesgårdsbyggnad. Miljön hade också kunnat fungera väl till 
skolutflykter liknande de som genomfördes för mellanstadieelever, till 
Heligfjäll, under många år. 

Genom sitt läge kan torpet bli en välbesökt plats för båtägare och 
cyklister. En brygga för fritidsbåtar att lägga an vid kan byggas nedanför 
huvudbyggnaden och över till Prästholmen en bro för att öka 
tillgängligheten till grillplatsen som finns där. 
Torpet kan, efter upprustning, tjäna som sommarcafé, där feriearbetare kan 
jobba. Vatten och avlopp behöver inte vara ett problem. Det kan definitivt 
lösas på ett enkelt sätt till att börja med och utvecklas om verksamheten i 
framtiden skulle kräva det. Detta är exempel på hur fastigheten kan 
användas för att gagna kommunmedborgarna och bidra till en positiv bild 
av Vilhelmina för potentiella inflyttare. 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 197  (forts) 
Au § 173  (forts) 
Kfm § 57  (forts)  Dnr22/Ks161  940 
Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och 
friluftsliv – bevara torpmiljön 

För att stoppa rivningen av torpets byggnader har jag startat en 
namninsamling genom folkrörelsen Skiftet.  
Namninsamlingen, som har namnet “Stoppa rivningen av “torpet” vid 
strandleden”, har enbart marknadsförts på Facebook, i gruppen 
“Vilhelmina aktuellt”. Till idag(20/6-2022) har 170 personer skrivit under.  

Det är, menar jag, en ansenlig skara medborgare som vill bevara torpet. 
Med tanke på ärendets kontroversiella karaktär borde kommunfullmäktige 
behandla frågan om rivning. 

Jag föreslår härmed kommunfullmäktige att: 
- överpröva kommunstyrelsens beslut att riva byggnaderna på fastigheten 
Bergbacka 1:86 i väntan på att en kulturmiljöinventering blivit utförd och 
nedanstående fråga prövats. 
- låta pröva frågan att ta fram en plan för att rusta upp torpet och överlåta 
denna upprustning och framtida drift/underhåll på en hembygdsförening, 
med Vilhelmina kommun som medfinansiär.” 

Ordförande föreslår kommunfullmäktige besluta att överlämna 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanträdet ajorneras mellan kl. 11.10-11.20 

K G Abramsson, Lennart Fjellman och Olga Makarycheva yrkar bifall till 
ordförandes förslag.  

Yttrande avges av Eric Axelsson, Else Westerlund, Magnus Johansson, 
Lars Eliasson, Annika Andersson, Anna-Leena Danielsson, Margaretha 
Löfgren och Inez Abrahamzon. 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 197   (forts) 
Au § 173   (forts) 
Kfm § 57   (forts)  Dnr22/Ks161  940 
Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och 
friluftsliv – bevara torpmiljön 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat överlämna ärendet till kommunstyrelsen för 
beredning.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  
-- 
Au 2022-08-23 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet.  
-- 

Au 2022-10-04 
Ett svar har upprättats av tekniska enheten.  

Mikael Österberg yrkar att medborgarförslaget avslås och att 
rivningsplanerna fortskrider. 

Joakim Risberg yrkar bifall till Mikael Österbergs förslag.  

Lennart Fjellman yrkar att ärendet bereds vidare till kommunstyrelsen och 
att samverkan sker med förslagsställaren huruvida uppsättningen av den 
nämnda hembygdsföreningen är under gång samt dennas eventuella 
resurser för att fullfölja förslagets intentioner.  Detta då det för att gå 
vidare i enlighet med förslaget krävs en adekvat motpart. 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 197  (forts)  Dnr22/Ks161  940 
Medborgarförslag – Låt trädgårdstorpet bli en plats för kultur- och 
friluftsliv – bevara torpmiljön 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
arbetsutskottet beslutat i enlighet med Mikael Österbergs förslag.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att medborgarförslaget avslås och att rivningsplanerna fortskrider. 
-- 

Reservation lämnas av Lennart Fjellman.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Infrastrukturdepartementet 

Au § 198 
Ks § 189  Dnr22/Ks198  533 
Remiss Arlanda flygplats – en plan för framtiden (Ds 2022:11) 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-09-20 
Infrastrukturdepartementet översänder remiss av rapporten Arlanda 
flygplats – en plan för framtiden (Ds 2022:11) för yttrande.  
Remissvar ska lämnas senast 31 oktober 2022.  

Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och återuppta det vid 
arbetsutskottets sammanträde 2022-10-04.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-10-04. 
-- 
Au 2022-10-04 
Ett remissvar har upprättats.  

Annika Andersson yrkar på att inge upprättat remissvar.   

Lennart Fjellman yrkar bifall till Annika Andersons förslag.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att inge upprättat remissvar till Infrastrukturdepartementet,  

att delge kommunstyrelsen remissvaret.  
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 199 
Ks § 181 
Au § 177 
Ks § 71 
Ks § 51  Dnr22/Ks80  805  
Skrivelse från VIK Bowling 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-03-01 
Vilhelmina IK Bowling inkommer med skrivelse med önskan om 
ekonomiskt bidrag till sin förening, för att täcka upp exempelvis avgift för 
hyra.  

Mikael Österberg och Ulf Hansson anmäler jäv och deltar inte i 
handläggningen i detta ärende.   

Yttrande avges av Annika Andersson, Tommy Streling, Lillemor Jonsson, 
Monica Nilsson och Agneta Lindström Berg.  

Joakim Risberg yrkar på att bereda ärendet vidare.  

Lennart Fjellman och Mattias Ihrström yrkar bifall till Joakim Risbergs 
förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet vidare och återuppta det 
vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-05.  
-- 
Ks 2022-04-05 
Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i handläggningen i detta 
ärende.  

Ett yttrande i ärendet har upprättats med två alternativ till beslut.  

Yttrande avges av Annika Andersson och Lillemor Jonsson.  

Lennart Fjellman, Ronny Svarto, Mattias Ihrström, Joakim Risberg och 
Helen Johansson yrkar bifall till alternativ två.  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 199  (forts)  
Ks § 181  (forts)  
Au § 177  (forts) 
Ks § 71    (forts)  Dnr22/Ks80  805  
Skrivelse från VIK Bowling 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att undersöka möjligheten att göra en överenskommelse med Folkets Hus 
om att det befintliga bidraget Vilhelmina kommun betalar till Folkets Hus 
för hyresfria lokaler inkluderar den överstigande träningskostnaden för 
bowlingen.  
-- 
Au 2022-08-23 
Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av detta 
ärende.  

En återrapportering från överläggningar mellan Vilhelmina kommun och 
Vilhelmina Folkets Hus lämnas av utvecklingsenheten. Diskussioner har 
förts gällande olika praktiska och ekonomiska förutsättningar kring 
möjligheten att detta ska ingå inom ramen för samarbetsavtalet och 
hyresavtalet gällande kommunens och föreningars rätt till fria lokaler. 
Folkets Hus ser inte någon möjlighet att befintligt avtal ska kunna täcka 
VIK Bowlings överstigande kostnader.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att notera återrapporteringen,  

att inte bevilja extra ekonomiskt bidrag till VIK Bowling.  
-- 
Ks 2022-09-20 
Mikael Österberg och Ulf Hansson anmäler jäv och deltar inte i 
handläggningen i detta ärende.  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 199  (forts) 
Ks § 181  (forts)  Dnr22/Ks80  805  
Skrivelse från VIK Bowling 

Tommy Streling yrkar att återremittera ärendet för fördjupad beredning 
och  
att begära en aktuell ekonomisk redovisning från Folkets hus. 

Ronny Svarto, Monica Nilsson, Lennart Fjellman, Lars Eliasson och 
Annika Andersson yrkar bifall till Tommy Strelings förslag.  

Joakim Risberg, Lillemor Jonsson och Helen Johansson yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Tommy Strelings förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att återremittera ärendet för fördjupad beredning,  

att begära en aktuell ekonomisk redovisning från Folkets hus. 
-- 
Au 2022-10-04 
Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i handläggningen i detta 
ärende.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid allmänna utskottets sammanträde 2022-11-15. 
--  
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 33 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 200  Dnr22/Ks203  940 
Delårsrapport Kommunalförbundet Lystkom per 2022-06-30 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Kommunalförbundet Lystkom översänder delårsrapport per 2022-06-30. 

Direktionen fastställer delårsrapporten för 2022 och överlämnar den till 
revisorerna för granskning och till respektive medlemskommuns 
kommunfullmäktige för information.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna delårsrapporten från Kommunalförbundet Lystkom per 
2022-06-30. 
-- 
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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 34 
Kommunstyrelsens arbetsutskott  2022-10-04 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Personalenheten 

Au § 201 Dnr22/Ks204 026 
Lönekartläggning 2022 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Personalenheten har gjort en lönekartläggning för 2022 års löner och 
resultatet visar att det inte finns några osakliga löneskillnader i inom-
grupps-jämförelsen eller i jämförelse mellan män och kvinnor i likväridga 
arbeten.  

Personalenheten rekommenderar kommunstyrelsens arbetsutskott  
att notera den gjorda lönekartläggningen.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera den gjorda lönekartläggningen.  
-- 
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____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kommunchefen 

Au § 202 Dnr22/Ks205 029 
Arbetskrafts- och kompetensförsörjning 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-10-04 
Mot bakgrund av rådande svårigheter att arbetskraftförsörja och 
kompetensförsörja vissa av våra lagstadgade verksamheter så måste 
Vilhelmina kommun inleda ett arbete för att fortsättningsvis kunna 
rekrytera och behålla personal i rätt omfattning och med rätt kompetens. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet.  
-- 
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VILHELMINA  KOMMUN   
Kommunstyrelsens 
arbetsutskott

Närvarolista   
Sammanträdesdatum 
2022-10-04, kl. 08.00-10.40 

Namn

Ledamöter (5) 

Parti N
Ä 
R 
V 
A 
R 
O 

Reservation
Omröstning 

Anteckningar/Resa

Annika Andersson C 1 Ej § 189 

Joakim Risberg C 1 

Lennart Fjellman KD 1 

Lillemor Jonsson  S 1 

Mikael Österberg S 1 Ej § 199 

Ersättare (5) 

Mattias Ihrström C - 

Monica Nilsson FI - 

Lars Eliasson M - 

Ulf Hansson S - 

Helen Johansson  S - 
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Role: Ordförande
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